

16. Januar 2014



The Royal Bank of Scotland plc

MITTEILUNG AN DIE WERTPAPIERINHABER

Wertpapiere:	AUD-Total Return Money Market Index Open End Zertifikate
ISIN:	DE0009187401
WKN:	918740
Emissionstag:	15. Oktober 2003
Emittentin:	The Royal Bank of Scotland plc (ursprüngliche Emittentin: ABN AMRO Bank N.V., London Branch)

Am 14. Dezember 2012 hat der britische Bankenverband (*British Bankers' Association*) angekündigt, dass die Berechnung und Veröffentlichung des Referenzzinssatzes für australische Dollar im Londoner Interbankengeschäft („**AUD LIBOR**“) Ende Mai 2013 eingestellt wird. AUD LIBOR wurde für die Berechnung des Basiswertes der Wertpapiere verwendet.

Gemäß Allgemeiner Bedingung 4 der Wertpapiere (*General Condition 4, Notices*) gibt die Emittentin hiermit den Inhabern der Wertpapiere bekannt, dass AUD LIBOR mit dem 1 Monats Referenzzinssatz (*Bank Bill Swap Interest Rate*) für australische Dollar (Bloomberg Code: BBSW1M <Index>) ersetzt wird. Dieser Referenzzinssatz wird von dem australischen Verband der Finanzmärkte (*Australian Financial Markets Association*) berechnet und veröffentlicht.

Diese Mitteilung sollte zusammen mit den Bedingungen der Wertpapiere gelesen werden. Begriffe, die hierin nicht abweichend definiert sind, haben die Bedeutung, die ihnen in den Bedingungen zugewiesen ist.

Dated: 16 January 2014



The Royal Bank of Scotland plc

NOTICE TO HOLDERS

Securities:	AUD-Total Return Money Market Index Open End Certificates
ISIN:	DE0009187401
WKN:	918740
Issue Date:	15 October 2003
Issuer:	The Royal Bank of Scotland plc (original issuer: ABN AMRO Bank N.V., London Branch)

On 14 December 2012 the British Bankers' Association announced that the calculation and publication of the London Interbank Offered Rate for Australian Dollar (the "**AUD LIBOR**") would be discontinued at the end of May 2013. AUD LIBOR was used for the calculation of the Underlying of the Securities.

The Issuer hereby gives notice to the Holders of the Securities in accordance with General Condition 4 (*Notices*) relating to the Securities that AUD LIBOR has been replaced with the Bank Bill Swap Interest Rate for Australian Dollar with a tenor of 1 month (Bloomberg Code: BBSW1M <Index>), calculated and published by the Australian Financial Markets Association.

This Notice should be read in conjunction with the Conditions relating to the Securities. Capitalised terms not otherwise defined herein shall have the meaning ascribed to them in those Conditions.